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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

A large number of the bed spreads we ordered from you last year were found soiled when they reached us.
我们去年从你方定购的大量床罩到达我方时发现有污渍。

A large number of the bed spreads we ordered from you last year were found soiled when they reached us.

我们去年从你方定购的大量床罩到达我方时发现有污溃。

We are terribly sorry for the trouble we brought.

我们对我方造成的麻烦感到抱歉。

As your products are delicate porcelains which cannot stand rough handling, the wording 'Handle with Gare' should be also marked on each case.

因为你们的产品都是易碎的瓷器，经不起粗暴的装卸，所以要在每个箱子上标明“小心轻放”。

As your products are delicate porcelains which cannot stand rough handling, the wording 'Handle with Gare' should be also marked on each case.

因为你们的产品都是易碎的瓷器，经不起粗暴的装卸，所以要 在每个箱子上标明“小心轻放'。

OK.

好的。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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